
Protokół Nr I/06 
 

z inauguracyjnej sesji Rady Gminy Mszana z  dnia 27 listopada 2006 r.   
      

      Sesja odbyła się w godz. od 12.30 – 15.45 w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Mszanie. 
                        
 
                      Otwarcia obrad I sesji nowo wybranej Rady Gminy Mszana dokonał Radny 
Senior Pan Zygmunt Wolny, który podziękował równieŜ za powierzenie mu tak zaszczytnej 
funkcji. Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe sesja jest prawomocna. W sali obrad 
obecnych było 15-tu radnych – ustawowy skład Rady Gminy – lista obecności stanowi 
załącznik nr 1,  
Przywitał wszystkich obecnych w sali obrad. 
Z ramienia Urzędu w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy – Pan Jerzy Grzegoszczyk, Z-ca Wójta 
– Pan Janusz Wita, Skarbnik Gminy – Pani Janina Zając. 
Następnie poinformował Radnych o obowiązku złoŜenia przez nich ślubowania. Poprosił 
obecnych o powstanie i odczytał rotę ślubowania. Najmłodszy wiekiem Radny Pan Grzegorz 
Mitko odczytywał kolejno z imienia i nazwiska Radnych, a oni wypowiadali słowo „ślubuję” 
Niektórzy z nich dodatkowo wypowiadali formułę „tak mi dopomóŜ Bóg”. 
Prowadzący sesję stwierdził, Ŝe wszyscy Radni złoŜyli ślubowanie, a tym samym objęli 
mandat Radnego Rady Gminy Mszana. 
Przedstawił porządek obrad przygotowany przez zwołującą sesję Przewodniczącą Rady 
Gminy poprzedniej kadencji Panią Wiesławę Tatarczyk-Sitek: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ślubowanie radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Skrutacyjnej.  
5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy: 
             a/ przyjęcie regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy, 
             b/ przeprowadzenie wyboru, 
             c/ stwierdzenie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 
6.  Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 
7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 

       a/ przyjęcie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 
       b/ przeprowadzenie wyboru, 
       c/ stwierdzenie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

8.    Powołanie Komisji Rewizyjnej. 
9.    Interpelacje. 
10.  Wolne głosy i wnioski. 
11.  Zakończenie obrad. 
 
Zwrócił się z pytaniem do Radnych: „czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad” ? 
Nie zgłoszono uwag. Przegłosował podany porządek obrad, za jego przyjęciem opowiedziało 
się  jednogłośnie  15 Radnych. 
Rada Gminy będzie obradowała na I sesji wg przedstawionego porządku. 
 
Punkty 1- 3 porządku obrad zostały zrealizowane, przystąpiono do kolejnego 4 punktu, tj. 
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Powołanie Komisji Skrutacyjnej – do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego Rady 
Gminy i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Podał obowiązki Komisji Skrutacyjnej i poprosił o zgłoszenie co najmniej 3 Radnych do 
pracy w Komisji. 
Zgłoszono kandydatury radnych: 
- BoŜeny Musiolik, 
- Anieli Gąsior, 
- Romana Tlołki, którzy wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 
Przewodniczący przegłosował skład Komisji Skrutacyjnej, przypominając Ŝe głosowanie 
odbywa się poprzez podniesienie ręki. 
Za zgłoszonym składem Komisji opowiedziało się jednogłośnie 15-tu radnych. 
Prowadzący sesję stwierdził, Ŝe Rada Gminy powołała Komisję Skrutacyjną do 
przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Ogłosił 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji i przygotowania 
regulaminu głosowania. 
 
Ad. 5 
Po wznowieniu obrad Prowadzący  sesję poinformował o przystąpieniu do realizacji 
kolejnego punktu  porządku obrad – Wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 
Poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy. 
Zgłoszono jedną  kandydaturę Pani Wiesławy Tatarczyk – Sitek, prowadzący zapytał: czy 
Radna wyraŜa zgodę na kandydowanie? Pani Wiesława Tatarczyk-Sitek wyraziła zgodę. 
Zamknięto listę kandydatów i przystąpiono do jej przegłosowania, za czym opowiedziało się 
jednogłośnie 15-tu Radnych. 
 
Przewodniczący sesję poprosił Komisję Skrutacyjną o zapoznanie z regulaminem wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy. Radna Aniela Gąsior – Przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej odczytała regulamin, do którego Radni nie wnieśli uwag. 
Radny Senior odczytał projekt uchwały w sprawie: przyjęcia regulaminu głosowania wyboru 
radnego na przewodniczącego Rady Gminy Mszana. 
Za przyjęciem uchwały Nr I/1/06 opowiedziało się jednogłośnie 15 Radnych, 
                                                              głosów przeciw                  0, 
                                                              wstrzymało się                    0. 
Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy została podjęta. 
 
 
Radny Senior poprosił  Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy – przygotowała karty do głosowania i 
przeprowadziła głosowanie zgodnie z przyjętym regulaminem. 
Nastąpiła przerwa w obradach, w trakcie której Komisja Skrutacyjna obliczyła wyniki 
głosowania. 
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół stwierdzający, Ŝe  
Przewodnicząca Rady Gminy Mszana została Pani Wiesława Tatarczyk Sitek otrzymując 12 
głosów za wyborem i 3 głosy przeciwko – protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do 
głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Prowadzący obrady odczytał projekt uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy Mszana.  
Uchwała Nr I/2/06 została podjęta jednogłośnie przez 15 Radnych, 
                                                głosów przeciw                0, 
                                                wstrzymało się                  0. 
Radny Senior stwierdził, Ŝe uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
została podjęta. ZłoŜył gratulacje Pani Wiesławie Tatarczyk-Sitek i poprosił o dalsze 
prowadzenie obrad. 
 
Pani Wiesława Tatarczyk-Sitek podziękowała serdecznie za wybór, deklarując Ŝe z 
obowiązków będzie się starała wywiązać jak najlepiej, mając na uwadze integrację między 
sołectwami. 
śyczenia nowo wybranej Przewodniczącej złoŜył Wójt Gminy – Jerzy Grzegoszczyk. 
 
Ad. 7 
Przystąpiono do realizacji następnego punktu porządku obrad: 
- Wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodni- 
czącego Rady Gminy. 
Radni podali kandydatury P.P. Janusza KrzyŜoka i Tadeusza Wrońskiego. Wymienieni 
wyrazili zgodę na kandydowanie. Dalszych zgłoszeń nie było, w związku z czym 
Przewodnicząca zamknęła listę kandydatów. Następnie przystąpiła do jej przegłosowania, za 
czym jednogłośnie opowiedziało się 15 Radnych.  
Przewodnicząca poprosiła Komisję Skrutacyjną o zapoznanie z regulaminem wyboru 
Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała regulamin, Radni nie wnieśli do niego uwag. 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
głosowania wyboru radnego na  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Mszana. 
Za przyjęciem uchwały Nr I/3/06 opowiedziało się jednogłośnie 15 Radnych, 
                                                                       głosów przeciw  –     0, 
                                                                       wstrzymało się    –     0. 
Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania wyboru wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy została podjęta. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła  Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 
Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i przeprowadziła głosowanie zgodnie 
z przyjętym regulaminem. 
Nastąpiła przerwa w obradach, w czasie  której Komisja Skrutacyjna obliczyła wyniki 
głosowania. 
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół stwierdzający, Ŝe  
Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Mszana został  Pan Janusz KrzyŜok otrzymując głosów 
8 , natomiast Pan Tadeusz Wroński otrzymał głosów  7– protokół Komisji Skrutacyjnej wraz 
z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy złoŜyła Ŝyczenia nowo wybranemu Wiceprzewodniczącemu 
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Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, Ŝe został jej doręczony protokół dotyczący 
powstania Klubu Radnych „Kultura i Sport w Gminie”, do którego jest dołączony Regulamin 
Klubu – załącznik nr 4.  
Przewodnicząca odczytała regulamin Klubu, prostując zapis w § 7 i § 8, gdzie jest 
wymieniona Rada Powiatu, powinna być Rada Gminy. 
 
 
Ad. 8 
Rada przystąpiła do  realizacji  kolejnego punktu porządku obrad: Powołania Komisji 
Rewizyjnej. 
 Do składu Komisji zostali podani Radni: Marek Liśnikowski, Aleksandra Merta- Woryna, 
Roman Tatarczyk, Roman Tlołka, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. Zgody na 
kandydowanie do Komisji nie wyraził Radny Tadeusz Wroński i Radny Janusz KrzyŜok, 
który równocześnie jako Wiceprzewodniczący nie moŜe zostać członkiem Komisji 
Rewizyjnej. 
Z Klubu Radnych „Kultura i sport w Gminie” zaproponowano do prac w Komisji Pana 
Romana Burę. 
Radny Zygmunt Wolny zawnioskował za utworzeniem  czteroosobowej Komisji Rewizyjnej. 
Przewodnicząca Rady Gminy poddała wniosek pod głosowanie, za jego przyjęciem 
opowiedziało się 14 Radnych, wobec jednego głosu wstrzymującego się. 
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie skład osobowy Komisji Rewizyjnej, w 
wyniku którego Radni otrzymali następującą ilość głosów: Marek Liśnikowski – 13,  
Aleksandra Merta-Woryna – 7, Roman Tatarczyk – 11, Roman Tlołka – 12. 
Do Komisji Rewizyjnej weszli Radni: Marek Liśnikowski, Roman Tatarczyk, Roman Tlołka 
I Roman Bura – z Klubu Radnych „Kultura i Sport w Gminie”. 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji 
Rewizyjnej. 
Za przyjęciem Uchwały Nr I/5/2006 opowiedziało się jednogłośnie  15 Radnych, 
                                                                               głosów przeciw       0, 
                                                                               wstrzymało się         0, 
w związku z czym uchwała została podjęta. 
 
 
Ad. 9 
Do Rady Gminy  wpłynęła interpelacja złoŜona przez Radnego Romana Tatarczyka – 
załącznik Nr 6 do protokołu.  W imieniu mieszkańców ul. Polnej zwraca się z prośbą o 
wykonanie przejścia z płyt chodnikowych z ul. Polnej na ul. Krótką  w miejscu przejścia  
zniszczonego podczas budowy kanalizacji ściekowej. 
 
 
Ad. 10 
Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do Radnych z pytaniem, czy wnoszą ustnie 
wnioski. 
Radny Alojzy Wita zapytał o wykonanie wodociągu do budynków mieszkańców Banko, 
Andreczko – wypłaconych w związku z budową autostrady. 
Wójt odpowiedział, Ŝe projekt na budowę wodociągu jest gotowy, obecnie w trakcie wyko- 
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nania jest opracowanie wpływ budowy wodociągu na środowisko oraz pozwolenie na 
budowę, które wydaje Starostwo Powiatowe. Wykonanie tych czynności jest związane 
obligatoryjnie terminami. 
 
Radny Janusz KrzyŜok zwrócił się w imieniu mieszkańców ul. Szkolnej, którzy proszą o 
załatanie dziur na drodze  - odpowiedzi udzielił Wójt informując, Ŝe droga zostanie 
naprawiona. 
 
Radny Alojzy Wita zapytał, kto postawił znak zakaz wjazdu na górny parking w Zespole 
Szkół w Gogołowej? Radny dodał, Ŝe ma to związek ze sprawą wybicia szyby w samochodzie 
nauczyciela. 
Wójt odpowiedział, Ŝe plac górny jest placem manewrowym dla pojazdów uprzywilejowa- 
nych. Nauczycielom powinien słuŜyć dolny parking  i on sam zadecydował o umieszczeniu 
tego znaku.  W związku z kradzieŜami rowerów i motorowerów polecił Pani Dyrektor 
wykonać kojec z tyłu szkoły, w którym będą zamykane te pojazdy. 
Radna BoŜena Musiolik dodała, Ŝe wspomniana przez Radnego  sprawa jest wyłącznie 
pomiędzy Panią Dyrektor i Wójtem, natomiast dodaje, Ŝe uczniowie grali w piłkę na parkingu 
i wtedy doszło do wybicia szyby. 
Przewodnicząca Rady Gminy zakończyła temat , zwracając uwagę, Ŝe sprawa ta nie jest 
przedmiotem obrad sesji. 
 
Radny Roman Tatarczyk zapytał, kto moŜe podejmować decyzje w sprawie środków 
finansowych GOS-u, Pan Dyrektor obecnie przebywa na zwolnieniu chorobowym. 
Pytanie uzupełnił Radny Grzegorz  Mitko podając, Ŝe sprawa dotyczy pieniędzy na 
wykonanie bieŜących prac. 
Wójt odpowiedział, Ŝe sprawa zostanie rozwiązana. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała list gratulacyjny skierowany do Radnych, 
wystosowany przez Zarząd Oddziału w Mszanie Związku Nauczycielstwa Polskiego – 
załącznik Nr 6. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, Ŝe na kolejnej sesji będą uchwalane przez 
Radnych stawki podatkowe na rok 2007. Sesja będzie zwołana na początku grudnia, po 
ogłoszeniu obwieszczenia  Państwowej Komisji Wyborczej wyników wyborów  wójtów, 
burmistrzów i prezydentów. Stawki podatkowe będą omawiane na sesji, propozycje zostaną 
doręczone Radnym łącznie z zawiadomieniem o sesji. 
 
Radni otrzymali druki oświadczeń majątkowych, Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła 
sposób ich wypełnienia i poinformowała o złoŜeniu w terminie 30 dni od dnia  ślubowania. 
 
Ad. 11 
Po wyczerpaniu tematyki obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła sesję. 
 
 
 
Protokółowała:                                                              Przewodnicząca Rady Gminy: 
 
G. Grzonka                                                                   mgr Wiesława Tatarczyk-Sitek  


